
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 13.12. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Šrajbrová Anna, Kadečka Tomáš, Klečák Jiří, Materna Petr, Šáňa Jan, 
Březinová Gabriela, Pospíšilová Martina, Vičarová Barbora, Vepřková Dana,  
Vlachová Linda 
Gryč Tomáš, Votavová Hana 
  

Gestor RM 
omluven: 

Tomáš Morawski  

Příští jednání:  

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
A: Kočky ve volné přírodě 

Členové OV upozornili na vyšší výskyt volně žijících koček v zahrádkářské oblasti za ulicí 
Chrpová a v zahradkářské kolonii na Dolním Žižkově. Z tohoto důvodu žádáme o průběžný 
monitoring a případný odchyt / kastraci. 

B: Školní jídelna ZŠ Žižkov 

Z důvodu nevyhovujího hygienického a technického stavu bude školní jídelna uzavřena za 
účelem generální rekonstrukce objektu od května 2024. Znovuotevření je pak plánováno od 
září 2024. 

C: Informace o záměru změn na lince 802 

P. Fedorovič kontaktoval OV s informací o záměru nového propojení Karlova a Horního 
Žižkova linkou 802. OV si dodané podklady detailně prostuduje a vyjádří se k záměru na 
lednovém jednání. 

D: Narušení vozovky, nebezpečí propadů, ohrožení obyvatel a jejich majetku a 
nedodržování dopravního značení v ulici Chrpová 

OV žádá o prošetření podnětu obyvatel ulice Chrpová. Citujeme text, který byl předán k řešení 
na MěÚ: 

„Jako občané bydlící v ulici Chrpová žádáme o zajištění bezpečnosti omezením tonáže v ulici 
Chrpová z důvodu propadu důlního díla v souvislosti s najížděním těžkých aut na stavbu. 
V uvedené oblasti je prokázán poměrné hustý výskyt šachet, nyní se propadla šachta ve vozovce, 
na právě probíhající stavbě při kopání základů byly rovněž nalezeny 3 nebo 4 šachty. Obávám se, 
že pokud bude doprava těžkých aut s tonáží vyšší 6 tun probíhat krátkou odbočkou ulice Chrpová 
od domu č.p. 1022 směrem doprava, může dojít k dalším propadům a k ohrožení jak majetku tak 
zdraví obyvatel. 
Dalším důvodem je i skutečnost, že se jedná o nezpevněnou komunikaci o šíři cca 3 m, pod kterou 
je vedený jak vodovodní tak kanalizační řád. Najížděním těžkých aut by zde mohlo dojít 
k havarijním stavům-což se již stalo. Momentálné je ulice zjednosměrněna na základě požadavku 
báňského úřadu, protože bylo zjištěno najíždění těžkých aut na stavbu a jejich parkování nad 
propadem bez ohledu na dopravní značení. 



Jako poslední si dovoluji uvést skutečnost, že naší částí ulice projíždí pouze malý popelářský vůz. 
Velký vůz s ohledem na deklarovanou nemožnost zatočit a vyhnout se plotům v ohybu ulice 
Chrpová do naší části ulice nezajíždí a popelnice s tříděným odpadem (papír, plast, BIO) 
přemisťujeme na nejbližší přístupné místo. 
Dovoluji si však zopakovat, že hlavním důvodem je prokázaný početný výskyt důlních děl a šachet 
v této lokalitě a obava z ohrožení jak majetku tak zdraví a životů.  
 
Dále prosíme o kontroly dodržování zákazů v dané ulici. Ulice Chrpová byla osazena zákazovou 
značkou, která byla dána stranou včetně výstražného blikajícího značení  a auta jezdí zakázaným 
úsekem dále.  
Stavebníkem byla totálně zničena komunikace, tak žádáme o nápravu.“ 
 
 
 
 
 
 
Připojujeme fotografie z daného místa 
 
 
 

1) Samovolné odstranění značek a zničení povrchu vozovky. 

 

 

 



 

2) Značné poničení povrchu vozovky 

 

 

 

 

 

 

 



 

3) Těžká auta bezohledně manipulují nad propadem vozovky 

 

 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

 
A) Žádáme o zajištění průběžné monitorace a především kastrace volně pobíhajících 
koček. 
 
D) Požadujeme urgentní řešení popsané situace v Chrpové a to z důvodu narušení 
vozovky, nebezpečí propadů, ohrožení obyvatel a jejich majetku a nedodržování 
dopravního značení. 
 



 
Zapsala: Linda Vlachová  Ověřila: Anna Šrajbrová  


